



Manufacturer/*Fabricant* :  
 34 rue du Moulin des Aulnaies  
 89120 Charny-Orée-de-Puisaye , France

## Certificate of Conformance/ *Certificat de conformité*

|                                                                                                           |                           |                                    |               |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------|------------------------------------|---------------|
| Part Number/<br>Revision:                                                                                 | 467030-05                 | Customer Part<br>Number/ Revision: | N/A           |
| Description:                                                                                              | BNS A JUPE VERS. *30.7 -5 |                                    |               |
| Lot Number:                                                                                               | 6022576                   | Lot Quantity:                      | 3245 PCS      |
| Date of Manufacture:<br>(DD/MM/YYYY)                                                                      | 24/10/2023                | Expiration Date:<br>(DD/MM/YYYY)   | Not available |
| Post processing Run Number:<br>(Refer to the attached Certificate of Processing<br>for Additional Detail) |                           | N/A                                |               |

We certify the material listed above conforms in full with the following specifications :

*Nous certifions que le produit listé ci-dessus est entièrement conforme aux spécifications suivantes :*

All items have been manufactured, inspected, tested, and accepted in accordance with our Quality Management System certified to ISO 9001 and ISO 13485. Documentation substantiating these certifications is kept on record per the Company's retention policy and is available for review.

Tous les articles ont été fabriqués, inspectés, testés et acceptés conformément à notre système de gestion de la qualité certifié ISO 9001 et ISO 13485. La documentation justifiant ces certifications est conservée conformément à la politique de conservation des documents de l'entreprise et est disponible pour révision .

All materials and processes used in manufacturing conform to the materials and/or manufacturing specifications and notes indicated on the (as applicable) purchase order, drawing, specifications, quality assurance requirements, Regulatory Information Overview (RIO), Technical Dossier, or other applicable approved documents effective on the date of manufacture.

Tous les matériaux et processus utilisés dans la fabrication sont conformes aux matériaux et / ou aux spécifications de fabrication et aux notes indiquées (si applicable) sur le bon de commande, le dessin, les spécifications, les exigences d'assurance qualité, le Regulatory Information Overview (RIO), le dossier technique ou tout autre document approuvé en vigueur au moment de la fabrication.

Saint-Gobain does not warrant the product for any particular application and it is the responsibility of the user to conduct tests that are deemed necessary to determine the suitability of the product for any particular use. Saint-Gobain's sole responsibility shall be for failure to manufacture the product in accordance with specifications and requirements of the buyer, and from defects in material and workmanship. This warranty is expressly made in lieu of any and all other warranties and Saint-Gobain's sole liability shall be to replace any product not in conformance with the specification and requirements of the buyer.

Saint-Gobain ne garantit pas le produit pour une application particulière et il est de la responsabilité de l'utilisateur d'effectuer les tests jugés nécessaires pour déterminer l'adéquation du produit à un usage particulier. Saint-Gobain sera responsable seulement en cas de défaut de fabrication d'un produit conforme aux spécifications et demandes de l'acheteur ainsi qu'en cas de défaut de matière et/ou de fabrication. Cette garantie est expressément faite à la place de toute autre garantie et la seule responsabilité de Saint-Gobain sera de remplacer tout produit non conforme aux spécifications et aux exigences de l'acheteur.

|                                                    |  |
|----------------------------------------------------|--|
| Quality Representative Releasing Product and Date: |  |
|----------------------------------------------------|--|

The Plant Quality Manager *Cécile PETRE* has authorized the above individual to sign this certification for product release.